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מזכירות החברה

אורי אריאל, יו"ר הוועדה

1 עמוד

פרוטוקול

מודיעין -, באמצעות מערכת זום  20/2ישיבת ועדת מפ"ק מס' 

16/09/2020רביעי, כ"ז אלול תש"פ,  יום

חברים:
יו"ר הוועדה -אורי אריאל 

פז)קינלי(; יורי קנדל-נחי אייל; קרול גולדינג; משה טור

חסרים:
לוטשטיין; אשר אברג'ל; רני טריינין; מתי יצחק; דניאל כהן; צבי צויבל; עו"ד סגן יו"ר דירקטוריון יאיר 

אמיר שניידר

משתתפים:

ירון אוחיון; גלעד אוסטרובסקי; ד"ר עמרי בונה; ענת גולד; חיים טפרברג; חן ירון; אילה כהן; יחיאל 
שרייברנצר; גיל עצמון; ענת צימרמן; יוסי -כהן; ליאורה כהן

סדר יום:

23/07/2020מיום   20/1אישור פרוטוקול מס  1.

פתיחת יו"ר הוועדה 2.

2020דיווח מנהל מפ"ק והצגת דוח ביצוע התקציב לשנת  3.

2021דיון בהצעת מסגרות התקציב של מפ"ק לשנת  4.

שונות 5.

תמצית דיון והחלטות:

23/07/2020מיום  20/1 אישור פרוטוקול מס 1.

20050201/1החלטה מס' 

.23.7.20מיום  1/20הוועדה מאשרת את פרוטוקול ישיבת הוועדה מספר 

הצבעה:
אושר פה אחד

פתיחת יו"ר הוועדה 2. 

עיקרי הדיון:

הישיבה בדברי ברכה ותודה לכלל עובדי הארגון ובפרט לעובדי יו"ר הועדה, מר אורי אריאל פתח את 
חטיבת מפ"ק, בתוך דגש כלפי העובדים שכעת נמצאים בעוטף עזה ונלחמים בשרפות הבוערות. כמו כן 

 ביקש להעביר תודתו לעובדי קק"ל שפרשו מהארגון בעת האחרונה.
בתוך כך  עדכן את ום כיפור. בהמשך בירך את כולם בברכות לשנה החדשה ובבקשת סליחה לקראת י

באזור הנגב והסוגיה כאמור מטופלת.  אודות תקלה חברי הועדה 

2020דיווח מנהל מפ"ק והצגת דוח ביצוע התקציב לשנת 

 עיקרי דיון:

 נדון במסגרת הדיון בסעיף התקציב.

3.
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 2021דיון בהצעת מסגרות התקציב של מפ"ק לשנת  . 4
 

  

 הדיון:עיקרי 
  

 

   

כלל הארגון, מצוי באי ודאות בעתות אלה מר אריאל ביקש לפתוח את הדיון על התקציב באומרו כי 
ירידה קקק"ל משיווק מקרקעין ומ ירידה בהכנסותהמשליכה על בעקבות התפרצות נגיף הקורונה, 

לפיכך ובהתאם לזאת החליט הדירקטוריון להתכנס למסגרת תקציב  .תרומות, וכדומהגיוס הב
 מצומצמת. לאור זאת יציג מנהל מפ"ק את סעיפי התקציב ולאחר מכן יתקיים דיון בין חברי הועדה.

 81%עמד על אשר  10.9.20נכון ליום  2020ביצוע תקציב  נתוני ירון אוחיון סקר את , מרמנהל מפ"ק
שהחשבוניות בגינן  הזמנות עבודה מסודרות וחתומותהיא באשר לשריונים הכוונה ב כולל שיריונים.

 טרם הוטמעו במערכת.
 2020ברובו דומה למסגרת תקציב  2021התקציב  השוטף לשנת , ציין מר אוחיון כי 2021תקציב לעניין, 

 .מלש"ח 97.4נגיף הקורונה, דהיינו בעקבות התפרצות  הקיצוציםהטמעת אחרי 
תקציב מפ"ק יחולק , שלאחר שיחות שקיים עם המנכ"ל ומנהל חטיבת הכספים, מר אוחיון עמד

 תברי"ם, שיידון בישיבה הבאה. -לתקציב שוטף ותקציב "קופסת היער"
. על מנת לעמוד ביעד של ש"ח מיליון 22במסגרת הפירוט התקציבי עמד על תקציב התברי"ם העומד על 

היערות לציבור הרחב, אחזקת יערות, הקמת יערות תכנית פיתוח וטיפול יערנית, הכוללת פתיחת 
 .נוספים ₪מיליון  64יש להקצות  -חדשים ועוד

כמו כן ציין כי רשות המרעה עברה מתיחת פנים והפכה ליחידת מרעה אשר באחריותה טיפול בכל 
עוד תחום המרעה בשטחי קק"ל לעת עתה ובעתיד הכוונה להיכנס גם לשטחים שאינם של קק"ל. 

כמו כן כי הכוונה היא להמשיך בתכנון וסלילת שבילי אופניים בהתאם להחלטות הדירקטוריון. הוסיף, 
 עמד על חשיבות מחקרי מפ"ק שמשפיעים על פעילות מפ"ק לרבות ייעור, ניטור עוד. 

-, וקבילנו את האחריות לטפל במערכת ברמה הכללGIS-וב השנה יש לנו אתגר לטפל במערכת המידע
מיליון ש"ח, מאחר וכל המערכת היערנית של קק"ל ומפ"ק  4.5תקציב בסך בקשנו  אתועבור ז ,קק"לית

אילו ידעו  והם תוכל להתמקצע, של היערנים והמנהלים העבודה ,לוקה בחסר. בהינתן מערכת זו
אגף  לעניין ייעור עירוני,  ., כולל כלל השכברות הרלוונטיותאילו שטחים מטופלים, באחריותם שטחים

על פי עבודה זו  ובמרכז הארץ. , בגלילמרחבים על הייעור העירוני בנגבבשיתוף השה מיפוי הייעור עו
המטרה בסופו של דבר שכל הייעור העירוני יגיע מתוך משתלות קק"ל, מאמין תיעשה חלוקה ברורה, ו

 יתכנות תגיע בשנתו השנייה של הפרויקט.הכי ה
שנה וחצי כולל מהלך תקופה של אנשים ב 100-מצבת כ"א של קק"ל הצטמצמה בכ -יערני העתיד

. תוכנית יערני העתיד מתכללת את פרויקט הדור הבא של עובדי קק"ל. הוכנה תכנית 2021במחצית 
יעצות עם המנכ"ל נקבע כי בשנת יסדורה בנושא, שירדה כעת מהפרק עם התפרצות נגיף הקורונה. בהת

ניתן כך  . יוכשרו להיות יערנים מקצועיים חודשים בהם 8 תקופה בתעובדים ל 20יומלץ לקלוט  2021
ייטמעו בארגון בתפקידים שונים יהיה להטמיע את אותם אנשים, בעלי ידע והכשרה רלוונטיים אשר 

 ובהמשך יכהנו כמנהלי העתיד של קק"ל וכל זאת כחלק מתכנית העבודה של מפ"ק.
בהמשך מבקש השוטף בלבד ועדה המכובדים לאשר את התקציב ולפיכך, ביקש מר אוחיון  מחברי הו
. מר אוחיון התריע, כפי שציין בפני המנכ"ל כי ככל 2021לשנת רים "יתקיים דיון דחוף על תקציב התב

שלא יאושרו סעיפי התקציב הקשורים לפתיחת יער, החזקת יער והכשרת יער, לא יוכלו לעמוד 
התקציב השוטף ותקציב כאמור במשימת תחזוקת השטחים הפתוחים והטיפול בהם כמצופה מקק"ל. 

 התבר"ים שזורים זה בזה, סיכם מר אוחיון את דבריו.
והדגיש כי עבודת מפ"ק היא  ,מסינג, מנהל מרחב מרכז ביקש לחזק את דברי מר אוחיון חיים מר

על מנת שהארגון יוכל לקיים את  ,הליבה של פעילות הארגון ולפיכך חשוב לאשר את התקציב במלואו
  חזון קק"ל.

אוסטרובסקי, היערן הראשי ביקש אף הוא לחזק את דבריו של מר אוחיון והדגיש אף הוא את  עדגל מר
, בליבת ואחזקהחשיבות עבודות הייעור המפורטות בתוך "קופסת היער" לרבות חידוש, הקמה 

העבודה היערנית חשוב לקיימה בזמן שאם לא כן אחר כך יש ויצטרכו לבצע   . עוד הוסיף, כיהפעילות
מר אוסטרובסקי  הזכיר את דוח הביקורת אודות הפיגור שהיה קיים בדילול נים ששכרם בצדם. תיקו

היער, וכי בשנים האחרונות נעשים מאמצים לסגירת הפער, תוך עבודה מאומצת המצריכה כל 
כמו כן הדגיש את הצורך הבוער בתכנית יערני העתיד וגיוס שדרה  מקצועית צעירה המשאבים. 

ר במפ"ק קיים חוסר בתפקידים שכאמור אינם מאוישים והוסיף כי מקווה שהשנה ומלומדת. כאמו
  הבאה תהיה שנת מפנה. לבסוף דיבר על החשיבות שבמערך הסקרים.

ציין כי תקציב הייעור הי רזה, ועל כן הטיפול באתרים קולטי קהל בונה, מנהל מרחב צפון עמרי מר 
לפיכך היה קושי לעמוד בתכנית העבודה לטיפול ביער, ובמניעת השריפות גרעו את מרבית התקציב. 

נטיעות חדשות ושיקום יערות. לאור זאת, ישנה חשיבות רבה בהיפוך המגמה על מנת לאפשר להם 
גולדינג לגבי תמיכת קק"ל בשרפות קרול לשאלת הגברת  לחזור לטפל ביערות ברמה הנדרשת.
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 3 עמוד

 . , מקצועית או כספית, אך ליבנו עמםבסוגיה זובקליפורניה, השיב מר אוחיון כי קק"ל אינה תומכת 
בעת רגיעה, אך נמצאים מזה שבוע ומחצה בנוסף ביקשה לדעת לגבי השרפות בעוטף עזה, השיב כי 

. מיד משריפות אלה , עדיין לא נאמד הנזקבשלושת השבועות שקדמו לכך, התחוללו שריפות רבות. 
יחד עם זאת יכול לומר כי הנזק אינו עומד על אלפי לאחר החגים נשב עם מרחב דרום לאמוד את הנזק. 

להוסיף להזכיר את התביעה שהוגשה בנושא בארה"ב, מר אייל ביקש . דונמים  כפי שהיה בשנים עברו
 מקרה זה לתביעה של קק"ל שכנרגע מתנהלת בארצות הברית.

 להעביר את הנושא ללשכה המשפטית.מר אריאל ביקש יו"ר הוועדה, 
 ., והביא את הצעת התקציב לאישורלחברי הועדה ולמשתתפים על הדיון מר אריאל הודה
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 כפי שהוצגה בפניהם. 2021חברי הועדה אישרו את מסגרת תקציב מפק לשנת 
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